



WHITE SANDS

MINING & EXPORT CO.



من نحن ؟

نحن في الرمال البيضاء أكثر من مجرد شركة تعدين وتصدير فنحن من يحمي كنوز الأرض ونكرس أنفسنا لتحقيق فائدة للبشرية من الموارد الطبيعية بشكل مسئول ومستدام. بدأت رحلتنا برؤية تستهدف تحقيق التكامل بين الصناعة والحفاظ على البيئة وتمكين المجتمعات المحلية. واليوم نقف شامخين كمنارة لأعمال التعدين والتصدير الأخلاقية المسؤولة ليحتذي بنا الآخرون في هذا المجال.

إن ما يميز عملياتنا هو التزامنا بالجودة والسلامة وصون البيئة. من الرمال النقية إلى المعادن الثمينة نطلق العنان لكنوز الأرض ونحولها إلى موارد تساهم في رفاء وازدهار البشرية. إن التزامنا بالممارسات المسؤولة يساهم في ضمان ألا نفي فقط بمتطلبات الحاضر وإنما أن نحافظ على الموارد لفائدة الأجيال المستقبلية.

نتحمل مسؤولية مضاعفة في الرمال البيضاء حيث نحقق الفائدة لكل من له علاقة بعملياتنا مع الحفاظ في الوقت عينه على جمال الكوكب وتنوعه الحيوي. ندعوكم لاستكشاف الإمكانيات اللامحدودة التي تتبع من الرمال التي نعمل فيها والتعرف على الوعد الذي قطعناه على أنفسنا. انضموا إلينا في رحلتنا لتشكيل المستقبل خطوة بخطوة أو ذرة رمل بعد الأخرى.

ندرك في الرمال البيضاء أن احتياجات كل عميل تختلف عن الآخر ولذلك لدينا فرق مكرس يعمل عن كثب مع عملائنا لتقديم الحلول المصممة حسب احتياجاتهم ولضمان أن يحصلوا على المنتجات التي تفي بمتطلباتهم. إننا فخورون بخدماتنا السريعة والموثوقة التي تضمن أن تصل منتجاتنا لعملائنا في كافة أنحاء العالم بالسرعة المطلوبة. سواءً أكنتم مؤسسة كبيرة أو شركة صغيرة فإن الرمال البيضاء تفي باحتياجاتكم من المعادن والصادرات. اتصلوا بنا اليوم لاستكشاف كيف يمكن لمنتجاتنا الاستثنائية وخدماتنا المتميزة أن تضيف قيمة لمشاريعكم.

لنبي مستقبلاً مشرقاً سوياً والذي تكون فيه الرمال البيضاء شريككم الموثوق في مجال التعدين والتصدير.



Who we are?

At White Sands, we are more than just a mining and exporting company; we are custodians of the Earth's treasures, dedicated to unlocking the potential of natural resources responsibly and sustainably. Our journey began with a vision to harmonize the power of industry with the preservation of our environment and the empowerment of local communities. Today, we stand as a beacon of ethical mining and resource exportation, setting a higher standard for the industry.

Our commitment to quality, safety, and environmental stewardship defines us at every step of our operations.

From pristine sands to valuable minerals, we uncover the Earth's hidden treasures and transform them into resources that drive progress and prosperity. Our dedication to responsible practices ensures that we not only meet the needs of the present but also safeguard the needs of future generations.

As White Sands, we embrace the dual responsibility of delivering value to our stakeholders while preserving the planet's beauty and biodiversity. We invite you to explore the boundless possibilities that emerge from the sands we mine and the commitment we uphold. Join us in our mission to shape a sustainable future, one grain of sand at a time.

At White Sands, we understand that each customer's needs are unique. Our dedicated team works closely with clients to provide tailored solutions, ensuring that they receive the perfect products for their specific requirements. We take pride in our prompt and reliable services, ensuring that our products reach customers worldwide in a timely manner.

Whether you are a large-scale corporation or a small business, White Sands is here to meet your mining and exporting needs. Contact us today to discover how our exceptional products and unmatched customer service can add value to your projects.

Together, let's build a brighter future with White Sands - your trusted partner in mining and exporting excellence.

أهدافنا:

- 1 استخراج الموارد المستدامة:** تنفيذ مهن التعدين المسؤولة بيئيًا لتقليل البصمة البيئية لعملياتنا، وضمان توافر الموارد الطبيعية على المدى الطويل.
- 2 السلامة أولاً:** الحفاظ على التزام قوي بسلامة العمال من خلال التحسين المستمر لبروتوكولات السلامة، وتوفير التدريب الشامل، وتعزيز ثقافة السلامة بين موظفينا.
- 3 المشاركة المجتمعية:** الانخراط بنشاط مع المجتمعات المحلية ودعمها بالقرب من مواقع التعدين لدينا، والمساهمة في تنميتها الاقتصادية وتعليمها ورفاهيتها.
- 4 التصدير الأخلاقي:** إجراء جميع أنشطة التصدير وفقًا للقوانين واللوائح الدولية، مما يضمن ممارسات التجارة العادلة والمصادر الأخلاقية للمواد.
- 5 الابتكار والكفاءة:** الاستثمار في البحث والتطوير لابتكار تقنيات التعدين، والحد من هدر الموارد، وزيادة الكفاءة التشغيلية.
- 6 الحفاظ على البيئة:** تنفيذ برامج صارمة لاستصلاح الأراضي واستعادة الموائل لإستعادة النظم البيئية المتأثرة بأنشطة التعدين، مما يدل على التزامنا بالإشراف البيئي.
- 7 ضمان الجودة:** الحفاظ على أعلى معايير الجودة في المواد المصدرة لدينا، مع تلبية أو تجاوز توقعات العملاء باستمرار.
- 8 التنوع والشمول:** تعزيز بيئة عمل متنوعة وشاملة، وتعزيز تكافؤ الفرص لجميع الموظفين بغض النظر عن الجنس أو العرق أو الخلفية.
- 9 الشفافية والمساءلة:** التمسك بالشفافية في رفع التقارير عن تأثيرنا البيئي والاجتماعي، وأن نكون مسؤولين عن أفعالنا وقراراتنا.
- 10 التوسع العالمي:** استكشاف فرص توسيع عمليات التعدين والتصدير لدينا إلى مناطق جديدة مع الالتزام بالاستدامة والممارسات التجارية المسؤولة.
- 11 عدم إلحاق أي ضرر بالبيئة والمجتمعات:** نسعى من أجل مستقبل لا تؤدي فيه أنشطتنا التعدينية إلى أي ضرر للبيئة والمجتمعات المحيطة، مما يحقق تأثيرًا إيجابيًا صافيًا.
- 12 ريادة الصناعة:** نسعى باستمرار لنكون شركة رائدة مرموقة في التعدين وتصدير الموارد بطريقة أخلاقية، ووضع معايير الصناعة للممارسات المسؤولة.



Our Goals :

- 1 Sustainable Resource Extraction:** Implement environmentally responsible mining practices to minimize the ecological footprint of our operations, ensuring the long-term availability of natural resources.
- 2 Safety First:** Maintain a strong commitment to worker safety by continuously improving safety protocols, providing comprehensive training, and fostering a culture of safety among our employees.
- 3 Community Engagement:** Actively engage with and support local communities near our mining sites, contributing to their economic development, education, and well-being.
- 4 Ethical Exportation:** Conduct all export activities in compliance with international laws and regulations, ensuring fair trade practices and ethical sourcing of materials.
- 5 Innovation and Efficiency:** Invest in research and development to innovate mining techniques, reduce resource waste, and increase operational efficiency.
- 6 Environmental Conservation:** Implement rigorous land reclamation and habitat restoration programs to restore ecosystems affected by mining activities, demonstrating our commitment to environmental stewardship.
- 7 Quality Assurance:** Maintain the highest quality standards in our exported materials, consistently meeting or exceeding customer expectations.
- 8 Diversity and Inclusion:** Foster a diverse and inclusive work environment, promoting equal opportunities for all employees regardless of gender, race, or background.
- 9 Transparency and Accountability:** Uphold transparency in reporting our environmental and social impact, and be accountable for our actions and decisions.
- 10 Global Expansion:** Explore opportunities for expanding our mining and export operations into new regions while adhering to our commitment to sustainability and responsible business practices.
- 11 Zero Harm to Environment and Communities:** Strive for a future where our mining activities result in zero harm to the environment and surrounding communities, achieving a net-positive impact.
- 12 Industry Leadership:** Continuously strive to be a recognized leader in ethical mining and resource exportation, setting industry benchmarks for responsible practices.

رؤيتنا :

تتلخص رؤيتنا في الرمال البيضاء في أن نصبح المورد العالمي المفضل للمعادن والمواد الأخرى وذلك بفضل التزامنا بممارسات التعدين المستدامة وتميزنا في مجال الجودة. نهدف إلى أن نستفيد من خبراتنا وابداعاتنا والتكنولوجيا العالمية لكي نحسن من عملياتنا باستمرار ولنوسع من محفظة منتجاتنا ولنساهم في النمو الاقتصادي وتنمية المناطق التي نعمل بها. إن رؤيتنا هي أن نصبح شريكاً موثقاً يحقق القيمة للعملاء ويحدث أثراً إيجابياً على الصناعات التي ندعمها.

Our Vision :

"At White Sands, our vision is to be recognized as the preferred global supplier of minerals and materials, known for our commitment to sustainable mining practices and excellence in quality. We aim to leverage our expertise, innovation, and technology to continuously improve our operations, expand our product portfolio, and contribute to the economic growth and development of the regions we serve. Our vision is to be a trusted partner, delivering value to our stakeholders and making a positive impact on the industries we support."

رسالتنا :

"رسالتنا في شركة الرمال البيضاء هي أن نصبح شركة رائدة في مجال التعدين والتصدير، مكرسة لتوفير معادن ومواد عالية الجودة للصناعات في جميع أنحاء العالم. نسعى جاهدين لتنفيذ عملياتنا بأقصى درجات النزاهة والمسؤولية البيئية والسلامة، مع تعزيز الشراكات ذات المنفعة المتبادلة مع عملائنا وموظفينا والمجتمعات التي نعمل فيها."

Our Mission :

"Our mission at White Sands is to establish ourselves as a leading mining and exporting company, dedicated to providing high-quality minerals and materials to industries worldwide. We strive to conduct our operations with utmost integrity, environmental responsibility, and safety, while fostering mutually beneficial partnerships with our clients, employees, and the communities we operate in."



شركة الرمال البيضاء للتعبئة والتصدير

الجمهورية اليمنية - شبوة - عتق

Republic of Yemen - Shabwa - Ataq

white-sandsco.com

info@white-sandsco

+ 9 6 7 7 7 1 7 7 9 1 4 7

+ 9 6 7 7 7 2 0 1 1 0 1 1